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Restaurant, cafe, otel, galeri, kış bahçesi, havuz etrafı vb. gibi direkt geçişin önemli olduğu ve iklim şartlarına göre kullanım 
çeşitliliği talep edilen mekanlar için idealdir çözümler oluşturur.

Kilit sistemleri ile üst düzey güvenlik sistemi sağlar.

Akordiyon sistem katlanabilir özelliği sayesinde en dar alanları bile kullanılabilir hale getirir.

Kullanılan tüm aksesuarlar sisteme özel olarak üretilmiştir. 

Sistem açıldığında tüm kanatlar üst üste geldiğinden dolayı yer tasarrufu sağlar. İsteğe bağlı alüminyum renk alternatiflerine 
sahiptir.

Sistem minimum 3 kanatlı olarak çalışmaktadır. Kanatların açıldığında tek tarafta toplanması isteniyorsa, kanat sayısının tek 
sayı olması gerekir (3,5,7 gibi) Kanat sayısı çift sayı olduğunda (4,6,8 gibi) tek kanat bir tarafa diğer kanatlar ters yönde 
toplanmaktadır.

6 kanatlı bir sistem 1+5 şeklinde yapılabileceği gibi 3 kanat sağda, 3 kanat solda toplanacak şekilde de yapılabilir.

Restaurant, cafe, hotel, gallery, winter garden, around the pool, etc. It creates ideal solutions for places where direct access is important and 
where a variety of uses are required according to climatic conditions.

It provides a high level security system with locking systems.

Thanks to its foldable feature, the accordion system makes even the narrowest spaces usable.

All accessories used are produced specifically for the system.

It saves space since all the wings overlap when the system is opened. It has optional aluminum color alternatives.

The system operates with a minimum of 3 wings. If the wings are to be collected on one side when opened, the number of wings must be an 
odd number (such as 3,5,7). When the number of wings is even in number (such as 4,6,8), one wing is collected on one side and the other wings 
are collected in the opposite direction.

A 6-wing system can be made as 1+5, or it can be made with 3 wings on the right and 3 wings on the left.

ًالولح  ةيوتشلا قئادحلاو ضراعملاو قدانفلاو يهاقملاو معاطملا لثم ةيخانملا فورظلل اقًفو ةعونتم تامادختسا بلطتت يتلاو امًهم اهيف رشابملا لوصولا نوكي يتلا نكامألل ةيلاثم 

.كلذ ىلإ امو ةحابسلا تامامح قطانمو

.لفقلا ةمظنأ مادختساب ىوتسملا يلاع نمأ ماظن رفوي 

.مادختسالل ةلباق تاحاسملا قيضأ ىتح لعجي نويدروكألا ماظن نإف يطلل ةلباقلا هتزيم لضفب 

.ماظنلل اصًيصخ ةمدختسملا تاقحلملا عيمج جاتنإ مت 

.ةبغرلا بسح ةنولم موينمولأ لئادبب دوزم هنأ امك ،ماظنلا حتف دنع لخادتت ةحنجألا عيمج نأل ارًظن ةحاسم رفوي نا نكمي 

 (4،6،8 لثم) ايًجوز ةحنجألا ددع نوكي امدنعو (3,5,7 لثم) ايًدرف امًقر ةحنجألا ددع نوكي نأ بجيف ،اهحتف دنع دحاو بناج ىلع ةحنجألا عمج متيس ناك اذإ .لقألا ىلع ةحنجأ ةثالثب ماظنلا لمعي 

.سكاعملا هاجتالا يف ىرخألا ةحنجألا عمج متيو دحاو بناج يف دحاو حانج عيمجت متي

.راسيلا ىلع ةحنجأ 3و نيميلا ىلع ةحنجأ 3 ـب هعنص نكمي وأ ، 1+5 لكش ىلع ةحنجأ 6 وذ ماظن عنص نكمي 
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